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农业用水水质安全及用臭氧对污水无害化处理

Safety of Irrigation Water Quality and Sewage Purifying by Qzone

投稿时间：2000-9-10     最后修改时间：2001-3-5

稿件编号：20010442

中文关键词：水质安全； 食品安全； 污水灌溉； 污水纯化机； 臭氧； 臭氧活性碳

英文关键词：safety of water quality； safety of food； sewage irrigation； sewage purifying machine； ozone active carbon

基金项目：

作者 单位

林仰南  广东省农业机械研究所 

何复光  广东省农业机械研究所 

摘要点击次数：6

全文下载次数：7

中文摘要：

      我国是农业灌溉大国，农业用水缺口大，水体污染严重。解决农业用水的出路，除了充分用好现有水资源，普遍实施节水农业之

外，还需要把城镇居民生活污水和由于水体污染而不宜作为农业灌溉的这部分水，进行无害化处理并使之资源化，回收利用，这对舒缓未

来农业用水危机有重要作用。该文重点探讨了用臭氧对污水进行无害化处理的原理及可行性。通过污水无害化处理，使农业用水水质安全

有了保障，农产品不受污染，提高产品质量。

英文摘要：

      China is not only a big agricultural but also a water-lacking country. Its irrigation water is lack far from enoug

h. Moreover, the water is seriously polluted. The problem of irrigation water is solved not only by making good use of th

e existing water resources and developing the water-saving agriculture, but also by purifying the sewage and polluted wat

er. This paper disscussed the mechanism and the feasilility of sewage purifization by ozone. Making full use of the recyc

led water will contribute much to ease off possible crisis of shortage of irrigation water.
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